
 
 

 

Referat 
skolebestyrelsesmøde 

 
Tirsdag den 8. november 2022 

 kl. 18 - 21. 
i Ørslev 

 

Deltagere: 
Nikolaj Kolding Olsen  
Anders Anthon Christensen 
Brian Astrup 
Ditlev Hinnerskov 
Majbeth Midjord 
Helle Willars Djurtoft 
Britt Olsen 
Ian Hoar 

Afbud: Carina Hjort Jensen 
Steffen Søgaard Olsen 
Lotte B. Nielsen 
Michael Gabraeil 
 

Godkendelse af referat Godkendt 
 

 Elevråd  
 
 
 
Nyt fra ledelsen (O) 
- Skole 
 
 
 
- Afdelingerne 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
- SFO 
 

Forårsfesten bliver 24/2 2023.  Lonni og Helle 
deltager som personale. Gerne 2-3 forældre til 
hjælp som vanligt. Se særskilt bilag. 
 
Der er bevilliget 200.000 kr fra kommunens 
udviklingspulje til ændring af biblioteket i Løve til et 
pædagogisk læringscenter med 
naturfagsundervisning. 
 
Ørslev – mange ture ud af huset, teater og musisk 
skole på besøg. 3. klasse spiller årets julestykke, 
julestuen er sat op i kælderen.  
 
Løve – emneuge med biograf og byvandring. 
Nationale overgangstest starter, tur med også 3. 
klasse til Experimentarium, skoleskydning 5.-6. 
klasse, hvor der blev vundet pokal. Emneuge igen i 
dec. Juleplanlægningen er i gang. 
 
Jakob fra Ørslev Idrætsforening kommer i en 
periode hver tirsdag i SFO-en med Pickleball  
 
Høj belægningsprocent – næsten 100% især 
torsdag med båldag og indtil 16.30 onsdag til 
fredag. Der kommer færrest mandag og tirsdag, 
hvor skoledagen er længere.  
En gang i ugen har pædagoger og lærere et møde 
med overleveringer. 



 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Udfordrende at der kun er 2 voksne i SFO også i 
tidsrummet, hvor der er mange børn.  
Pædagogerne vil gerne invitere til at mødes med 
nogle fra bestyrelsen en mandag kl 10.00-11.30.  
 

Budget/Økonomi Status – det ser stadig fornuftigt ud, der er mulighed 
for at føre penge over, men det kan også give et 
skævt billede næste år. 
Det skal af budgettet tages til IT. 
Vi vil se på læringsrummene og børnenes 
skolemøbler. Der kommer konsulenter på fredag, 
hvor de fortæller om deres tanker efter tidligere 
besøg. 
Vi ser på en generel fremadrettet opkvalificering af 
rummene. 
 

Dialogmøde  Drøftelse – herunder af hvordan vi får fat i 
børnehavebørnene. 
  

Handleplan Drøftelse ud fra oplæg 
Eksisterende relationer/børnesyn, kanon-tråd i 
afdelingerne, digitale læringsmiljøer, demokratid. 
Ønske om Lego til Ørslev - Ian tjekker fonde. 
 

Værdisæt / kulturer Drøftelse ud fra eksisterende. Overvejelser 
omkring fordele ved nedsættelse af udvalg. Tydelig 
afklaring af forståelsen af tekst- og ordvalg. Vigtigt 
for børnenes trivsel med en fælles forståelse og 
udmøntning.  
 

Eventuelt Brian var til kurset for nye bestyrelsesmedlemmer i 
kommunen. Det havde været meget informativt og 
kan anbefales fremadrettet til nye medlemmer. 
 

  



 
 

 

 
 
 
 


